

## EDITORIAL

In this issue we publish research articles on speech intelligibility and on the perception of sound.

Also published in this issue are further details concerning Acoustics Week in Canada 1994 to be held in Ottawa. The organizers will be putting on an excellent meeting with interesting courses, exhibition and technical symposium. Get your abstracts in (by June 21!) and reserve your flights. I look forward to seeing you in Ottawa.

Let me end this briefer-than-usual editorial with a note to those interested in reader reaction to the Héту article published in the March issue. Up to now, it has been light, but positive.

Dans le présent numéro, vous pourrez lire des articles de recherche portant sur l'intelligibilité de la parole et sur la perception des sons.

Vous trouverez par ailleurs de plus amples détails sur la Semaine Canadienne de l'Acoustique 1994 qui se tiendra à Ottawa. Les organisateurs préparent un excellent congrès comportant des cours intéressants, une exposition, ainsi qu'un symposium technique. Préparez votre résumé (pour le 21 juin) et réservez votre vol. J'ai bien hâte de vous rencontrer à Ottawa.

Permettez-moi de terminer cet editorial, plus court qu'à l'habitude, avec une note adressée à ceux qui sont intéressés par les réactions des lecteurs à l'article de Héту publié dans le numéro de mars. Jusqu'à maintenant, il y a eu très peu de réactions mais elles sont plutôt positives.



**Listening shouldn't have to sound this way.**

**We can help.**

**Call 1-800-665-ALDS**

**Monday to Friday 8:30 to 4:30 Pacific Time**



**ASSISTIVE LISTENING DEVICE SYSTEMS INC.**

**Technology for Hearing Access**

**2 - 11220 Voyager Way, Richmond B.C. Canada V6X 3E1**

**TEL/TTY: (604) 270-7751 FAX: (604) 270-6308**